
Bestyrelsesmøde d. 9/9-2024  
Deltagere:  

HC Hartmann-Nielsen  

Steen Errebo  

Thomas Frederiksen  

John Brander  

Karen Møller  

Thomas Brown / Referent  

DAGSORDEN 

 Medlemmer  

 Siden sidst, status fra udvalg  

 Økonomi  

 Fonden  

 Opfølgning på punkter fra sidst  

 Ad hoc  

 Sponsor  

 Evt  

Medlemmer:  

Tennis 200 stk 43 under 25 – 23% 

Padel 207 stk 48 under 25 – 23,18% 

Så vi holder os på de minimum 20% unge under 25 år  

Siden 1/7 er der kommet 65 nye medlemmer hovedparten af disse er Padel medlemmer (heraf 
31,67% under 25 år) 

Siden sidst:  

Status på Hjørring Firma Sport  

Der er ikke sket udvikling siden sidste møde. Der tages kontakt Ɵl en advokat, som udfærdiger et 
overdragelsesdokumentet.  

HC og Steen har ansvaret for at tage fat i Søren Bergenser som er medlem af Hjørring Tennis Klub  

Oplæring i Forening Let  

Jens indkalder Ɵl møde  

Oplæring i Hjemmeside  



HC indkalder Ɵl møde  

Oprydning af Lager nye hylder på langsiden  

Jens, Steen og HC laver et møde  

Husk opslagstavlen - og med relevante informaƟoner.  

Ønske fra Karen om en bestyrelses-arbejdsdag 10/11 kl. 10-16  

Årshjul mm  

Fejemaskine Padel. Der er sendt ansøgning afsted Ɵl Spar D Fonden. Afventer svar.  

TrænersituaƟon Tennis:  

Der er aĬoldt møde med Kim.  

Renovering af omklædningsrum.  

Damernes er igangsat.  

Renovering af 1 sal/lounge  

Steen er på opgaven sammen med Fonden. Fonden betaler.  

Vi søger alle relevante fonde for Ɵlskud Ɵl Tennis og Padel i det omfang der er relevante projekter at 
søge Ɵl.  

Camp i juli forløb fint og forslag om camp i eŌerårsferien, for at fastholde/holde kontakten Ɵl de som 
deltog i sommercampen.  

Bestyrelsen vil gerne afsæƩe Ɵmer i hallen og er parat Ɵl at acceptere et underskud i størrelsen 3-
5000 kr.  

DTF turneringer? Tager vi op på næste møde  

Q tennis har fungeret super fint.  

Pickleball - er I den spæde start.  

Kædes sammen med et åbent hus i samarbejde med Tennis og Padel  

Sponsortrøjer Tennis og Padel.  

Padel har forhøjet konƟngentet, som dækker udgiŌen Ɵl trøjen. Tennis opkræver 
turneringsspillerene.  

Klubmesterskab Tennis. John har igangsat turneringen  

Skal der være sammenfald i HTK og Fonden? Der er ikke noget juridisk forkert i sammenfaldet og 
derfor er bestyrelsens indsƟlling at vi fortsæƩer uforandret.  

Skoletennis forår og sommer 2024. Er gået super godt. God promovering af HTK.  

Der laves et opslag der understøƩer den gode oplevelse.  

Tjek op på forsikringer af Padelanlæg og anlægget generelt  

Jens tager acƟon på det.  



Hunde poliƟk  

Der må ikke være hunde på anlægget, med mindre de er i snor og i følge med ejer.  

Husk at rydde op eŌer dig selv!!  

Økonomi:  

Jens lavede en gennemgang af økonomien pr. 31/8  

HC og Jens tager en dialog med Hjørring Kommune om øget lokaleƟlskud Ɵl Padel.  

Næste møde:  

14/10 kl. 19.00 + Bestyrelses arbejdsdag d. 10/11 kl. 10.00 

 


